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JUDr. Pašková: 
Zase sa vrátim ku kontajnerom na triedenie odpadu. Ja už som viackrát prosila pána Davalu 
a čo sa mi snažil aj vyhovieť, aby sa tie kontajnery ukladali tak, žeby sa k nim dalo dostať. 
Totiž, oni sú položené na nespevnených plochách a keď je také počasie jak teraz, tak aby ste 
potrebovali gumáky po kolená, aby ste sa k nim dostali. Keď aj priložia tie kontajnery blízko 
ku chodníku, tak k jednej časti sa dostanete horko-ťažko, ale k tej druhej zo zadnej strany už 
nie. Či by bol veľký problém aj keď nie na nejakú spevnenú plochu položiť tie kontajnery, ale 
aspoň vysýpať tam nejaký kameň, žeby tam ľudia, lebo vám poviem otvorene, ja som minule 
išla vyniesť plasty a keďže som sa nedostala k tomu kontajneru, lebo som to cestou do práce 
chcela vyniesť, no tak som celý ten sačok zaviazala a položila blízko k tomu kontajneru, lebo 
nedá sa, buď ho hodím do riadneho komunálneho odpadu, alebo urobím to, čo som urobila, 
ale nedá sa k tomu kontajneru dostať.  
 
PhDr. Čižmár: 
V prípade tých spevnených plôch, ďakujeme za podnet. Robíme tak aj i v ostatných častiach 
mesta, myslím, že posledne na sídlisku kpt. Nálepku a plus niektoré sídliskové plochy tu 
v meste.  
 
Davala TS: 
Máme v pláne, chceli sme urobiť takým istým spôsobom ako  sme robili na B. Nemcovej, L. 
Sáru, že sa urobí výkop na hrúbku asi 30 cm  a sa zavezie kamením, žeby to bola spevnená 
plocha, aby tá voda odtekala tak prakticky aj cez ten trativod. Bohužiaľ, nestihli sme pre 
počasie, ale máme to, urobíme to, ako náhle počasie dovolí.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Určené: 
-  technické služby 


